
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 969
Det fremgår af artikel på Folketingets Ombudsmands hjemmeside, at der 29.
februar 2016 var 63 frihedsberøvede personer i institutionen Vridsløselille,
mens dette tal den 22. juni 2016 var faldet til 39 personer. Vil ministeren på
denne baggrund redegøre for, hvorvidt der er behov for at opretholde det sto-
re, tidligere statsfængsel med en betydeligt større kapacitet som institution for
personer, der frihedsberøves efter udlændingeloven?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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